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Protokół Nr L/2023 

L sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 23 lutego 2023 r. 

BR.0002.2.2023 

L Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 14.00 Przewodnicząca Rady Powiatu 
Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. Powitała radnych oraz gości.    
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Klauzula informacyjna: obrady są transmitowane, a po zakończeniu sesji nagranie obrad jest 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu 

danych osobowych wywieszona jest na drzwiach wejściowych do sali obrad. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji porządku obrad. Poinformowała, 
że w przewidzianym statutowo terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu XLIX sesji Rady 
Powiatu w Giżycku z dnia 26 stycznia 2023 r.   

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLIX/2023. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.   

Protokół XLIX sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 stycznia 2023 r. został przyjęty. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 
Starosta zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu: „Podjęcie uchwały 
w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2023 r.” Dodał, że projekt uchwały został przedstawiony 
na posiedzeniach Komisji. 
Innych wniosków i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad 
o punkt: „Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 r.”.  
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.   

Wniosek przyjęto. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad L sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XLIX sesji z dnia 26 stycznia 2023 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
7. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w Powiecie Giżyckim wraz ze sprawozdaniem z działalności za 2022 r. 
8. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 

bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w Powiecie Giżyckim 
wraz ze sprawozdaniem z działalności za 2022 r.   

9. Podsumowanie sezonu turystycznego w Powiecie Giżyckim za rok 2022. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego 

Wielkie Jeziora Mazurskie do roku 2030. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej.  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Przebudowa/rozbudowa odcinka al. 1 Maja w Giżycku” 
na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Giżycko. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 r. 
16. Sprawy różne. 
17. Zamknięcie sesji.   

 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu: 

1. Zajmowali się sprawami, które są przedmiotem dzisiejszych obrad. 
2. Podjęli uchwały dotyczące przystąpienia do projektów: 

• I Liceum Ogólnokształcące – „Język obcy w praktyce” w ramach programu 
Erasmus+; 

• II Liceum Ogólnokształcące – „Budujemy relacje, zacieramy granice” 
w ramach Polsko-Ukraińskiej Rady Wymiany Młodzieży. Będzie 
to współpraca ze Szkołą Muzyczną w Krzemieńcu; 

• Zespół Szkół Zawodowych – „Nowe kompetencje szansą na sukces” w ramach 
programu Erasmus+; 

• „Nowoczesne technologie gwarancją sukcesu zawodowego absolwentów 
Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku”. 

Mają nadzieję, że te projekty przyczynią się do uatrakcyjnienia procesu edukacji 
szkół. Jest to istotna kwestia wobec zbliżającego się naboru. Dyrektorzy przygotowali 
już wstępne plany naboru decydując przede wszystkim o ilości planowanych 
oddziałów w 1 klasach i ich kierunkach ale także o kierunkach kształcenia 
w szkolnictwie zawodowym.     

3. Omówili wyniki konkursu w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Według 
ogłoszonych wyników nasze dwa projekty zostały zakwalifikowane na listę 
zasadniczą, czyli do dofinansowania i realizacji:  
– przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Kruklanki etap I  400m; 

– przebudowa drogi w miejscowości Kruklin ok. 550m. 

W obu przypadkach gminy, odpowiednio Kruklanki i Giżycko, deklarują wsparcie 

finansowe tych projektów. 

Pozostałe zgłaszane dwa projekty są na liście rezerwowej: 

Miejsce 1 – Przebudowa ul. Suwalskiej od ul. Obwodowej (Miasto Giżycko), 

Miejsce 10 – Przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Tros (Gmina Ryn). 
4. Rozstrzygnęli konkurs ofert na realizację zadań publicznych zlecanych sektorowi 

pozarządowemu i przyznali dotacje dla organizacji pozarządowych w roku 2023 
na realizację zadań w zakresie kultury fizycznej, kultury i ochrony dziedzictwa 
narodowego, profilaktyki i promocji zdrowia oraz ekologii ekologicznej. 
 

O godz. 14:16 na sesję przybyła radna E. Januszkiewicz. Od tej pory w posiedzeniu 

uczestniczyło 16 radnych. 

 
5. Ogłosili wstępny nabór wniosków o dofinansowanie z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków.  
6. Wicestarosta M. Sieroński wziął udział w corocznej odprawie Komendy Powiatowej 

Policji w Giżycku podsumowującej stan bezpieczeństwa na terenie działania 
Komendy. 
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7. Odbył spotkanie z przedstawicielami Wojskowego Centrum Rekrutacji w Giżycku. 
Rozmawiali o zbliżającej się kwalifikacji wojskowej ale również omówili pewne 
inicjatywy rządowe, które pojawiły się związane z uruchomianiem dodatkowych klas 
mundurowych w szkołach. 

 

O godz. 14:23 na sesję przybył radny M. Nowakowski. Od tej pory w posiedzeniu 

uczestniczyło 17 radnych. 

 
8. 16 lutego odbył się Konwent Powiatów Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Wziął w nim udział Wicestarosta M. Sieroński. Głównie omawiano nową perspektywę 
unijną „Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027”, bieżącą sytuację 
w województwie oraz temat funduszy drogowych, który przedstawił Wojewoda W-M, 
warunki sanitarno-epidemiologiczne oraz finansowanie ochrony zdrowia, przyjęto 
stanowisko wspólne, które wypracowali razem z Powiatem Węgorzewskim dotyczące 
trudnej sytuacji finansowej i kadrowej w Domach Pomocy Społecznej. 

9. Uczniowie naszych szkół przystępowali do Olimpiady Historycznej. I Liceum 

Ogólnokształcące w Giżycku reprezentowała Julia Krużyńska, uczennica klasy 

IVE. Specjalnością Julii jest starożytność. Swoją pracą pisemną wzbudziła duże 

zainteresowanie oceniających. Do etapu ustnego  przeszło 19 osób, w tym Julia.  

10. Uczeń I Liceum Ogólnokształcącego w Giżycku Mikołaj Laszczkowski zajął 

II miejsce w okręgowych zawodach Olimpiady Geograficznej, które odbyły się 

w Olsztynie. Być może będzie brał udział w zawodach centralnych.  
11. W Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku odbył się coroczny Konkurs Kulinarny 

skierowany do młodzieży uczącej się gastronomii i żywienia w tej szkole. Tematem 
przewodnim w tym roku była kuchnia wegetariańska.   

12. Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w okresie ferii zimowych organizował 
półzimowisko przy współpracy z Fundacją LOTTO im. Haliny Konopackiej.  

13. Również w okresie ferii a jednocześnie w związku z Rokiem Mikołaja Kopernika 
Powiatowa Biblioteka Pedagogiczna zorganizowała zajęcia pod hasłem: „Kosmiczna 
podróż z Mikołajem Kopernikiem” skierowane do dzieci z giżyckich przedszkoli.  

14. Dyrektor Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu podpisał 
z Burmistrzem Giżycka porozumienie o współpracy, na podstawie którego młodzież 
ze szkoły będzie m.in. współprojektowała i realizowała projekty dotyczące organizacji 
zieleni w Giżycku.  

15. Po raz pierwszy odbył się Walentynkowy Turniej Halowej Piłki Nożnej Dziewcząt. 
W turnieju zwyciężyło II LO, 2 miejsce – ZDZ, 3 miejsce – I LO. 

16. Podpisali na kolejny rok umowę z Burmistrzem Giżycka na współfinansowanie zajęć 
z żeglarstwa, które jest realizowane przez Miejską Bazę Sportów Wodnych działającą 
na terenie MOSiR. W ubiegłym roku przekazane środki przeznaczono m.in. na zakup 
i wymianę zużytego sprzętu żeglarskiego, pokrycie części kosztów utrzymania 
obiektu, dofinansowanie wynagrodzenia trenerów żeglarstwa i obsługi Bazy. 

17. W ostatnim czasie odbyły się w Estonii Lodowe Mistrzostwa Świata, w których 
uczestniczyła duża reprezentacja naszych przedstawicieli zdobywając liczne sukcesy: 
Maja Cituk zajęła trzecie miejsce w maratonie, była trzecia w slalomie i trzecią 
kobietą w course-racing, Maria Urban – drugie miejsce wśród kobiet w maratonie 
a Jędrzej Cituk, który reprezentował Wojskową Akademię Techniczną wywalczył 
złoty medal w kategorii slalom oraz dwukrotnie otarł się o podium zajmując czwarte 
miejsce w maratonie i czwarte miejsce w course-racing. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
M. Dolecka zapytała, czy w porozumieniu z Powiatem Węgorzewskim dotyczącym Domu 
Pomocy Społecznej chodziło o kadrę, czy ogólną sytuację DPS.  
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Starosta odpowiedział, że było to stanowisko i chodziło o to, żeby Wojewodzie, 
Ministerstwu zwrócić uwagę na sytuację w naszych DPS, ale i we wszystkich DPS w naszym 
województwie. Trudności kadrowe, przede wszystkim z opiekunami i również kwestia płac 
jest tutaj bardzo istotna. Niejako te dwie sprawy są ze sobą powiązane. Stanowisko tego 
dotyczyło i zwierało pewną propozycję rozwiązania problemu. Czekają na reakcję.   
Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacji i zapytań nie było.   

 

Ad. 6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
B. Kurowicka powiedziała, że była współorganizatorem akcji zbierania pieniędzy na Ukrainę 
na zakup agregatu. Agregat został zakupiony i oficjalnie przekazany szkole w Krzemieńcu. 
Przekazała podziękowania od Rady Miasta Krzemieńca w formie dyplomu i grafiki. Szkoła 
jest bardzo zadowolona, nawiązuje współpracę z naszą Szkołą Muzyczną i II Liceum 
Ogólnokształcącym, gdzie powstaje wspólny projekt. Poinformuje radnych, gdy będzie 
organizowany w szkole muzycznej koncert, na który serdecznie zaprasza. Jeszcze raz 
podziękowała Radnym za przekazane datki na tę zbiórkę.      
Przewodnicząca Rady podkreśliła wielkie zaangażowanie i wkład radnej B. Kurowickiej, 
której pomysł i praca skutkuje tym, że dzisiaj zbierają podziękowania, ale co najważniejsze 
niezbędne rzeczy znajdują miejsce u naszego partnera w Krzemieńcu. Ich współpraca 
z Krzemieńcem jest dość intensywna, choć tak naprawdę jeszcze się dobrze nie znają, ale są 
bardzo zaangażowani w działania a to przede wszystkim praca radnej B. Kurowickiej, za co 
bardzo dziękują. Dodała, że jeżeli są jeszcze jakieś pomysły, potrzeby to są otwarci i prosi 
o ich przekazywanie.  
M. Lemecha powiedział, że w dniu wczorajszym udał się do biblioteki powiatowej, 
aby sprawdzić, jak działają porozumienia zawarte kiedyś między Giżyckiem a Ukrainą. 
W roku 2002, kiedy organizowali Dni Kultury Polskiej w Dubnie postanowili, że odnajdą 
zagubiony grób Antoniego Malczewskiego. Grób został odnaleziony i odbudowany. 
W trakcie Dni Kultury ściągnął również wydawnictwo z Warszawy, aby wspólnie ze stroną 
ukraińską zawrzeć porozumienie odnośnie wydania i wznowienia poematu „Maria”, który ten 
autor napisał. Wczoraj z panią, która pochodzi z Kijowa i jest zatrudniona w naszej bibliotece 
na nośnikach ukraińskich stwierdzili, że w Lwowie zostało wydane wznowienie. Polska 
strona też dotrzymała porozumienia. Dodał, że w dniu jutrzejszym jest czytanie w języku 
polskim i ukraińskim.   
Przewodnicząca Rady przekazała głos gościom ze Stowarzyszenia Wielkie Jeziora 
Mazurskie.       
Piotr Jakubowski Przewodniczący Zarządu Stowarzyszenia Wielkie Jeziora Mazurskie 

podziękował za zaproszenie, które związane jest z tym, że radni będą podejmowali uchwałę 
dotyczącą przyjęcia Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego dla Wielkich Jezior 
Mazurskich. Następnie przybliżył powstanie i funkcjonowanie Stowarzyszenia, jakie cele 
realizuje i jakie mają zamiary na następne lata.   
Agnieszka Kombel-Gawlik Dyrektor Biura Zarządu Stowarzyszenia Wielkie Jeziora 

Mazurskie przedstawiła kierunki przyjęte do realizacji i które z przedsięwzięć uzyskały 
status  przedsięwzięć strategicznych i mają zapewnione finansowanie w ramach regionalnego 
programu operacyjnego, który w tej perspektywie nazywa się Fundusze Europejskie dla 
Warmii i Mazur na lata 2021-2027.  
J. Karpiński zapytał o Mazurską Pętlę Rowerową, na jakim jest etapie, jak procentowo 
została zrealizowana i ile zostało do skończenia. 
A. Kombel-Gawlik odpowiedziała, że drogi krajowe są na finiszu realizacji swoich zadań. 
Na odcinku drogi nr 16 w okolicach Okartowa powstaje kładka rowerowa przy przeprawie 
mostowej. Większość ścieżek zaplanowanych do wybudowania przez Generalną Dyrekcję 
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Dróg Krajowych została zrealizowana i zamknięta. Wszystkie odcinki inwestycyjne 
realizowane przez gminy, za wyjątkiem Mrągowa, gdzie jeszcze prace trwają, zostały 
wybudowane. Wybudowano ok. 30% miejsc obsługi rowerzystów, reszta budów jest 
w trakcie. W tej chwili powstaje jeszcze 16 obiektów – wiat, wież widokowych. 
W najbliższym czasie zostanie ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg na oznakowanie całej 
trasy, również zabezpieczenie tych odcinków, które były zaprojektowane jako oznakowanie 
istniejących dróg. Drogi szutrowe też zostały wyremontowane i ten zakres został zamknięty.  
P. Jakubowski uzupełnił, że Mazurska Pętla Rowerowa nie jest jednolitym ciągiem, jednolitą 
ścieżką. Jest realizowana przez naszych partnerów jak też przez poszczególne gminy 
i powiaty. W niektórych gminach i powiatach ma charakter ścieżki bitumicznej, bądź też 
z kostki, w innych jest to ścieżka zlokalizowana w ciągu drogi albo powiatowej albo leśnej 
i jest tylko oznakowana. W późniejszym okresie w tej perspektywie jest możliwość, żeby 
gminy, które mają ścieżki np. w standardzie szutrowym mogły to uzupełnić i już wybudować 
ją w charakterze trasy bitumicznej bądź wydzielonej ścieżki. 
A. Kombel-Gawlik dodała, że wydzielone ścieżki przy drogach wojewódzkich nr 643 i 592 
są w trakcie realizacji. Termin zakończenia budów przewidziany jest na około 20 maja tego 
roku.               
J. Łożyński powiedział, że w ciągu drogi wojewódzkiej na wysokości miejscowości Strzelce 
wzdłuż ścieżki rowerowej są zamontowane barierki w kolorze rażąco żółtym. Zapytał, czy nie 
mają wpływu, żeby to w jakiś sposób dostosować do krajobrazu mazurskiego, bo trochę słabo 
to koresponduje.  
P. Jakubowski odpowiedział, że są to standardowe barierki stosowane przy zabezpieczaniu 
zarówno dróg powiatowych, wojewódzkich jak i krajowych. Prawdopodobnie inwestor 
w specyfikacji przetargowej opisał to w ten sposób, że mają to być standardowe bariery. 
Trudno mu tu odpowiedzieć, czy można było zastosować jakieś inne rozwiązania odnośnie 
koloru. Natomiast na ta chwilę zarówno kolory jak i ilość tych barier jest trochę przesadzona. 
W niektórych miejscach niekoniecznie trzeba było tyle barier zakładać, ale wykonanie tego 
odcinka należało do naszych partnerów a nie sposób było sprawdzić specyfikacje przetargowe 
wszystkich zamówień. Zwrócili uwagę, że tych barier jest stosunkowo za dużo, natomiast na 
temat koloru nie może i nie chce dyskutować, ponieważ nie ma aż tylu informacji, żeby 
wyczerpująco na to pytanie odpowiedzieć.   
M. Lemecha powiedział, że na Zarządzie rozmawiali na skróty o strategii a rozmowa 
na skróty nie zawsze prowadzi do porozumienia. W kontekście lansowanej teorii w naszej 
szerokości geograficznej, to ta strategia jest super, bo pieniądze dostaliśmy, brawo i trzeba 
realizować, ale problem w tym, że każda bardzo pozytywna sprawa nasuwa również refleksje 
i teorie są różne. Po wprowadzeniu do teorii ekonomii pojęcia kruchość, antykruchość oraz 
do prawdopodobieństwa zdarzeń nieprzewidywalnych zmieniła się opinia na temat wszelkich 
strategii. Jasno wynika, że czym strategia większa, czym droższa i trwa dłużej, tym 
prawdopodobieństwo jej realizacji jest coraz mniejsze. Autorzy tej teorii uważają, że wszelkie 
strategie, jak również 10-letnia prognoza finansowa gminy, czy powiatu powinny leżeć na tej 
samej półce w bibliotece, co bajki na dobranoc dla dzieci. W gminach na całym świecie jest 
wiele strategii, które są tak ogólnikowe pisane w kategoriach życzeń, że się nadają 
do każdego miejsca na świecie. W kontekście omawianego tematu warto podać zjawisko 
nazywane w literaturze „Problem Alana Blindera”, który poinformował publiczność i swoje 
władze, że istnieje trend rozbudowania niebezpiecznych ścieżek wyprowadzania pieniędzy. 
Polega to na tym, że osoby będące w strukturach władzy tworzą bardzo skomplikowane 
komórki, bardzo skomplikowane procedury, w których sami tylko umieją się poruszać. 
Opuszczając stanowiska na szczeblach władzy wchodzą w struktury konsumując środki 
i korzystają tylko z profitów. I nic w tym zdrożnego, tak się dzieje na świecie. Problem jest 
jeden, żeby osoby, które realizują te wszelkie projekty wraz za sobą ciągnęły 
odpowiedzialność za niepowodzenie. Natomiast w procedurze tej co widać w Europie jest tak, 
że pieniądze przechodzą przez organizacje pozarządowe natomiast odpowiedzialność zostaje 
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w samorządach, na społeczeństwie. Mówi o tym, bo przechodzimy do realizacji dużych kwot. 
Niebezpieczeństwa pociągające większe koszty mogą się zdarzyć i ktoś musi ponieść 
konsekwencje a sytuacja samorządów jest coraz gorsza. Życzy temu pomysłowi realizacji bez 
kłopotów. Dodał, że pytał, czy zyskowność Stowarzyszenia jest na tyle korzystna, żeby 
można było zapłacić pracownikom samorządów, którzy współtowarzyszą w realizacji 
pomysłów, dokumentów, bo płace urzędników nie są za wysokie a pracy będzie więcej. 
To było jego pytanie a nie złośliwość do rzeczywistości.    
M. Nowakowski powiedział, że miał okazję przez parę lat zajmować się strategiami. 
To co robi Stowarzyszenie jest przykładem umiejętnego zarzadzania i obejścia 3 ośrodków 
w naszym województwie. W pewnym momencie zostały określone 3 zdecydowane ośrodki, 
gdzie miały trafiać wszystkie pieniądze i tam się miało rozwijać a nasze miejscowości miały 
zostać „zaorane” i zrobione Natura 2000. W tej chwili to, co Stowarzyszenie 
ma zaprogramowane to jest prawie 10% pieniędzy, które trafią do naszego województwa. 
Te wszystkie pieniądze w umiejętny sposób wydali, zagospodarowali i powstało wiele rzeczy, 
którym chwała, bo gdyby nie to co zrobiło Stowarzyszenie, to wszyscy by próbowali 
potroszeczku szarpać u Marszałka i nie wiadomo, czy by się udało. Podziękował 
za stworzenie Stowarzyszenia i skuteczne działanie.   
P. Jakubowski powiedział, że ich celem jest osiągnięcie jak największego współczynnika 
wykorzystania środków unijnych, które mają do dyspozycji. Mają świadomość, że to nie 
może trwać wiecznie i nie będzie trwało wiecznie, więc próbują to zrobić teraz, żeby jak 
najwięcej inwestycji zrealizować.   
Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że od 2014 r. Powiat Giżycki jest członkiem 
Stowarzyszenia WJM, więc te wszystkie działania są realizowane również przez Powiat i na 
naszym terenie. Projekty, które zostały przez nas złożone do nowej perspektywy i będą 
realizowane to kwota ponad 20 mln zł. To jest zielona infrastruktura, czyli nasze Schronisko 
w Zofiówce, odnawialne źródła energii na budynkach użyteczności publicznej (23 obiekty) 
i Mazurska Pętla Rowerowa – odcinek realizowany na naszej drodze powiatowej. 
T. Szostkowski odnosząc się do wypowiedzi radnego J. Łożyńskiego powiedział, 
że pomijając kolor, to dając pieniądze inwestorowi należałoby przyjrzeć się, czy w ogóle 
na pewnych odcinkach te bariery są potrzebne. 
P. Jakubowski powiedział, że też uważa, że przynajmniej 50% barier jest tam niepotrzebna. 
Natomiast powierzono zadanie specjalistom, czyli Wojewódzkiemu Zarządowi Dróg, który 
powinien najbardziej znać się na tym jak budować drogi, jak budować infrastrukturę 
drogową, czyli ścieżki rowerowe i ile tych barier i w których miejscach ustawić. Stało się 
zupełnie odwrotnie. Zwracali na to uwagę Dyrektorowi Zarządu Dróg. 
A. Kombel-Gawlik dodała, że obie budowy drogi wojewódzkiej są jeszcze w trakcie. 
Zwracano uwagę wykonawcy, że postawił bariery również w miejscach, które są płaskie i te 
bariery mają być przeniesione na drogę 592, gdzie jest taka potrzeba, bo są skarpy. Problem 
barier jest nadzorowany, analizowany, ale koloru nie zmienią.      
J. Karpiński powiedział, że ci co uczestniczą w realizacji wszelkich inwestycji wiedzą, 
że problem powstaje na etapie projektowania. To projektant projektuje i robi to w oparciu 
o rozporządzenie o infrastrukturze, itd. Nie da się tutaj wszystkiego zweryfikować przez 
zlecających, bo te projekty najczęściej robione są na ostatnią chwile. Ewentualnie jest 
możliwość potem zmiany, ale te zmiany też musi akceptować projektant.      
Innych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady podziękowała za obecność, ale też za cały wkład włożony 
w przygotowanie strategii. To blisko 2 lata ciężkiej pracy. Zbieranie fiszek, uzgadnianie tego 
ze wszystkimi partnerami a jest ich 17, uwzględnianie potrzeb każdego i zmieszczenie 
wszystkiego w jednej strategii i jednym regionalnym programie operacyjnym to nie lada 
sztuka. Wielkie gratulacje i podziękowania w szczególności dla pracowników biura, dla pani 
dyrektor i całego zespołu. Jest to grupa 6 osób, która przez te 2 lata wypracowała 700 mln zł 
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dla naszego obszaru. To naprawdę wielki sukces i ogromne podziękowanie 
za zaangażowanie. Trzymają kciuki za kolejne sukcesy.   
Przewodnicząca Rady poinformowała o pracy Rady w okresie międzysesyjnym: 

• Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zajmowała się Informacją 
o przebudowie i remontach dróg powiatowych w latach 2019-2022 oraz projekcją 
potrzeb inwestycji drogowych w Powiacie Giżyckim z uwzględnieniem wpływu 
na rozwój społeczno-gospodarczy w latach 2023-2028;   

• Komisja Spraw Społecznych i Edukacji zajmowała się punktami sprawozdawczymi, 
które mają miejsce na sesji, czyli  Informacja Komendanta Powiatowego Policji oraz 
Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, 

• Komisja Rewizyjna zajmowała się analizą kosztów energii elektrycznej i cieplnej 
na przykładzie Zespołu Szkół Elektronicznych i Informatycznych w Giżycku.  

Innych wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 
Ad. 7. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w Powiecie Giżyckim wraz ze sprawozdaniem z działalności za 2022 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Komendant Powiatowy Policji – P. Rawa w formie prezentacji przedstawił sprawozdanie 
z działalności Komendy Powiatowej Policji w Giżycku za 2022 rok.   
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 
informacji.   
M. Dolecka powiedziała, że powszechnie jest wiadomo, że są problemy kadrowe w Policji. 
Zapytała, czy na Posterunku Policji w Wydminach jest pełna obsada.  
P. Rawa odpowiedział, że jest 1 wakat. Dodał, że w Wydminach, w związku z tym, że jest 
tak obszerny teren za pośrednictwem Komendanta Wojewódzkiego wystąpił o zwiększenie 
etatów o co najmniej 2, żeby było więcej ludzi w patrolu.   
W. Strażewicz zapytał, ile etatów ma Komenda. 
P. Rawa odpowiedział, że 118 i jest 15 wakatów.  
W. Strażewicz zapytał, czy jest problem z naborem chętnych do Policji. 
P. Rawa odpowiedział, że chętni są, ale muszą przejść pewne kwalifikacje, bo nie każdy 
chętny może zostać policjantem.  
J. Łożyński zapytał o warunki lokalowe, czy jest jakaś perspektywa na poprawę, aby 
pomieszczenia, w których policjanci pracują wyglądały przynajmniej przybliżone 
do warunków jakie widzimy w serialu „Policjanci”. Bardzo wielu młodych ludzi pod 
wpływem właśnie takiego serialu podejmuje decyzję o karierze zawodowej. 
P. Rawa odpowiedział, że służba to nie tylko pasja. Młody człowiek, który przychodzi 
to patrzy na warunki lokalowe pracy. Stary pracownik już się do nich przyzwyczaił. 
Ich warunki to nie jest to, ale mają nadzieję, że się poprawią, ale kiedy to nie od niego zależy.  
Innych uwag i pytań nie wniesiono. 

P. Rawa podziękował za wsparcie finansowe i inne oraz za współpracę.  
Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją.  

 

Ad. 8. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 

bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w Powiecie Giżyckim 

wraz ze sprawozdaniem z działalności za 2022 r.   

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej – T. Siemieniuk podsumował 
działalność Komendy w 2022 r. oraz przedstawił plany na bieżący rok.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 
informacji.   
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J. Karpiński powiedział, że przez media przewija się informacja, że w tym roku będzie 
przeznaczonych ok. 700 pojazdów dla Ochotniczych Straży Pożarnych. Zapytał, czy 
Komendant może coś więcej na ten temat powiedzieć. 
T. Siemieniuk odpowiedział, że nasz powiat wbrew pozorom w miarę dobrze stoi 
z samochodami, praktycznie wszystkie jednostki mają nowe samochody i nie myślą 
o wymianie. Pozostaje Marcinowa Wola, ale to dopiero się tworzy i wchodzi do krajowego 
systemu. Natomiast w programie są Kruklanki i nasz powiat dostanie 1 samochód 
ratowniczo-gaśniczy.   
M. Nowakowski zapytał, czy planowany remont pomieszczeń odbędzie się w tym roku i jak 
będzie z finansowaniem.  
T. Siemieniuk odpowiedział, że są zapisani w ustawie modernizacyjnej, gdzie mają zapisane 
3,5 mln zł. Kosztorys był robiony dużo wcześniej, a szacując teraz potrzebują 8,5 mln zł. 
Prace trwają na górze, czyli Komenda Wojewódzka, Komenda Główna, Ministerstwo szukają 
środków, żeby to skończyć. Na ten rok zapewnione mają niewielkie środki, na takie prace 
przygotowawcze, bo gro prac będzie w kolejnym roku. Zakończenie w 2025 r. 
Innych uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją.  

 

Ad. 9. Podsumowanie sezonu turystycznego w Powiecie Giżyckim za rok 2022. 
Dyrektor CPiIT w formie prezentacji przedstawił podsumowanie sezonu turystycznego 
z perspektywy Centrum Promocji i Informacji Turystycznej w Giżycku. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady podziękowała za przedstawienie informacji. Dodała, że jeżeli radni 
mają pytania, to proponuje temat przenieść na posiedzenie Komisji.   
 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Obszaru 

Funkcjonalnego Wielkie Jeziora Mazurskie do roku 2030. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W dniu 5 listopada 2014 r. w Giżycku powstało Stowarzyszenie Wielkie Jeziora Mazurskie 
2020. W skład stowarzyszenia weszło 12 sąsiadujących z sobą gmin: Miasto Giżycko, Gmina 
Giżycko, Gmina Mikołajki, Gmina Miłki, Miasto Mrągowo, Gmina Mrągowo, Gmina 
Orzysz, Gmina Pisz, Gmina Pozezdrze, Gmina Ruciane-Nida, Gmina Ryn i Gmina 
Węgorzewo oraz Powiat Giżycki. 
28 maja 2015 r. Rada Powiatu w Giżycku przyjęła uchwały w sprawie współdziałania 
Powiatu Giżyckiego ze Stowarzyszeniem Wielkie Jeziora Mazurskie 2020 w zakresie 
przyjęcia dokumentu „Wielkie Jeziora Mazurskie 2020 – Strategia” (Uchwała 
nr VIII.55.2015) oraz wspólnej realizacji projektów wynikających ze strategii rozwoju 
Wielkich Jezior Mazurskich Uchwała nr VIII.56.2015).  
Powiat Giżycki, przystępując do stowarzyszenia pn. "Wielkie Jeziora Mazurskie 2020", 
wyraził tym samym wolę realizacji przedsięwzięć, które niwelować będą wspólne, problemy 
społeczno-gospodarcze regionów skupionych w stowarzyszeniu. Najważniejszą formą 
realizacji statutu Stowarzyszenia jest aplikowanie jego członków o środki europejskie, 
zarówno krajowe jak i pozakrajowe, z których dofinansować będzie można przedsięwzięcia 
odpowiadające wyzwaniom i potrzebom członków stowarzyszenia.  
Nowa perspektywa unijna 2021-2027 daje kolejne możliwości pozyskania dofinansowania. 
Jednak nastawiona jest na zrównoważony rozwój obszarów i premiuje duże projekty, które 
mają ponadlokalny zasięg. Zasadne jest więc aplikowanie w szerokiej współpracy z innymi 
samorządami i podmiotami współpracującymi w ramach Stowarzyszenia WJM 2020. 
Głównym dokumentem w oparciu o który pracować będzie stowarzyszenie jest dokument 
„Strategia Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Wielkie Jeziora Mazurskie do roku 2030”. Jest 
to strategia ponadlokalna, która ma ułatwić samorządom lokalnym WJM przygotowanie 
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i realizację wspólnych przedsięwzięć w oparciu o zasoby własne, jak i pojawiające się 
różnorodne możliwości wsparcia zewnętrznego do 2030 roku.  
Zakres Strategii w pełni odpowiada wyzwaniom, przed jakimi stoją samorządy lokalne 
obszaru Wielkich Jezior Mazurskich.  
Strategia rozwoju ponadlokalnego opracowana z udziałem powiatu jest przyjmowana przez 
Radę Powiatu (art. 10g ust. 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym t.j. Dz.U. 
z 2023 poz. 40). 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jeszcze pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr L.306.2023 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Obszaru 

Funkcjonalnego Wielkie Jeziora Mazurskie do roku 2030 została podjęta – stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej.  

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526) 
powiat może zawierać z organami administracji rządowej porozumienia w sprawie 
wykonywania zadań publicznych z zakresu administracji rządowej. Na podstawie art. 12 ust. 
8a ww. ustawy doprecyzowano, że zadanie to należy do wyłącznej właściwości rady powiatu. 
W związku z powyższym wyraża się wolę przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
zadań publicznych z zakresu administracji rządowej wynikających z art. 63 ustawy 
z 11 marca 2022 r. o obronie Ojczyzny (t.j.  Dz.U. z 2022 r. poz. 2305). 
Następnie w celu wykonania zadań publicznych z zakresu administracji rządowej zawarte 
zostanie porozumienie w sprawie powierzenia powiatowi niektórych zadań z zakresu 
administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2023 r. 
Porozumienie obejmować będzie wydatki ujęte w uchwale budżetowej Powiatu Giżyckiego 
w dziale 750 – Administracja publiczna, rozdziale 75045 – Kwalifikacja wojskowa; § 2120 - 
dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na zadania bieżące realizowane przez powiat 
na podstawie porozumień z organami administracji rządowej, Działanie nr 11.4.2.7.  
Wobec powyższego uzasadnione jest podjęcie niniejszej uchwały. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr L.307.2023 w sprawie została przyjęcia zadania z zakresu administracji 

rządowej została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 

wykonanej w ramach zadania pn.: „Przebudowa/rozbudowa odcinka al. 1 Maja 

w Giżycku” na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko. 

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
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W roku 2022 w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 
zrealizowano zadanie pn. „Przebudowa/rozbudowa odcinka al. 1 Maja  
w Giżycku”. Zakres przedmiotowego projektu obejmował również przebudowę infrastruktury 
linii oświetleniowej. Koszt wykonania przebudowy elementów infrastruktury linii 
oświetleniowej, na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.1.2022 z dnia 
12.12.2022 r. dot. odbioru końcowego, wyniósł 689.724,70 zł brutto. Zgodnie z zawartym 
porozumieniem z dnia 8.04.2022 r. Gmina Miejska Giżycko zobowiązała się do pokrycia 
kosztów robót budowlanych w wysokości 34.153,17 zł (wkład własny) w zakresie 
przebudowy oświetlenia drogowego w trakcie realizacji zadania oraz przejęcia linii 
oświetleniowej po wykonaniu i odebraniu robót. Ponadto zgodnie z zawartą umową nr 
WPI/3/2022 z dnia 08.04.2022 r. oraz aneksem nr 1 z dnia 2.12.2022 r. Gmina Miejska 
Giżycko na zadanie pn.: „Przebudowa/rozbudowa odcinka al. 1 Maja w Giżycku” udzieliła 
Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 
831.644,15 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami porozumienia z dnia 8.04.2022 r. §1 pkt 5, 
mając na uwadze również zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne 
(Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 wraz z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego 
w zakresie wykonanej infrastruktury linii oświetleniowej Gminie Miejskiej Giżycko.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr L.308.2023 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 

wykonanej w ramach zadania pn.: „Przebudowa/rozbudowa odcinka al. 1 Maja 

w Giżycku” na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko została podjęta – stanowi załącznik nr 12 

do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023. 

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Wydatki:   
Rozdz.60014 – dotyczy zabezpieczenia środków na zapłatę podatku leśnego (utworzenie 
nowego paragrafu) w związku z zajęciem gruntów pod rozbudowę drogi powiatowej. 
§ 6050 w rozdz.75085 i w rozdz. 80102 – przesunięcia dotyczą zabezpieczenia środków 
na zakup samozamykaczy drzwi w sali gimnastycznej przy SOSW – zadanie było 
realizowane w 2022 r.   
§ 4040 i § 4800 w rozdz. 80102, rozdz.80107 i rozdz. 85403 - dotyczy przesunięć w ramach 
planu wydatków realizowanego przez SOSW w celu zabezpieczenia środków na wypłatę 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego.  
Rozdz.80195 – przesunięcia dotyczą Programu kompleksowego wsparcia rodzin 
„Za życiem”, realizowanego przez PORE i mają na celu  zabezpieczenie środków na wypłaty 
wynagrodzeń pracowników realizujących program.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały wraz 
z autopoprawką, która była omawiana na Komisjach. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – 2, „wstrzymujący się” – 3.  

Uchwała Nr L.309.2023 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023 

została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Giżycko. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Uchwała w sprawie pomocy finansowej Gminie Miejskiej Giżycko jest kontynuacją 
wdrażania mechanizmów wsparcia przez Powiat Giżycki dla działań związanych 
z utworzeniem przez Miasto Giżycko nowego podmiotu leczniczego „Giżycka Ochrona 
Zdrowia” sp. z o.o.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – 1.  

Uchwała Nr L.310.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Giżycko została podjęta – stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 r. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Rada Powiatu podejmuje uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych, bowiem powiat realizuje zadania wynikające z ustawy o rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 573 z późn. zm.) i na te 
zadania środki przekazuje PFRON. W roku 2023 Fundusz przekazał środki w wysokości 2.571.881 zł. 

W stosunku do roku 2022 jest to zwiększenie środków o 90.000 zł na Warsztaty Terapii Zajęciowej 
oraz zwiększenie o 136.758 zł na rehabilitację zawodową i społeczną. Po konsultacji z Powiatową 
Społeczną Radą ds. Osób Niepełnosprawnych oraz Powiatowym Urzędem Pracy podział środków 
na rok 2023 przedstawia poniższa tabela. 
  
L.p.                   Nazwa zadania  Plan 2022r. Wykonanie 

2022r 

Plan 2023r 

1. Finansowanie  wydatków  na instrumenty 
i usługi rynku pracy na rzecz osób 
niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie 
pozostających w zatrudnieniu   (art. 11)- 
stypendia z tytułu stażu, zwrot kosztów 
dojazdów na staże, zwrot kosztów badań 
lekarskich: staże  

29.913,86 29.913,86 84.000 

2. Finansowanie  kosztów szkolenia 
i przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych   (art. 40)- zlecenie usługi 
szkoleniowej, koszt ubezpieczenia od 
następstw nieszczęśliwych wypadków, koszt 
przejazdu na szkolenie, koszt badań lekarskich 

6.925,25 6.925,25 6.000 

 Razem środki finansowe na zadania 

z zakresu rehabilitacji zawodowej  

36.839,11 36.839,11 90.000 

2. Dofinansowanie kosztów działania 
warsztatów terapii zajęciowej  

1.294.800 1.294.800 1.384.800 
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3. Dofinansowanie uczestnictwa osób 

niepełnosprawnych  i ich opiekunów 
w turnusach rehabilitacyjnych  

156.102 156.102 
 

200.000 
 

4. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych, w komunikowaniu się 
i technicznych, w związku z indywidualnymi 
potrzebami osób niepełnosprawnych   

210.440 210.440 180.000  

5. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

16.195 16.195 19.800 

6. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne 
i środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

630.746,89 630.746,89 697.281   

 Razem środki finansowe na zadanie 

z zakresu rehabilitacji społecznej (w tym 

WTZ) 

2.308.283,89 

 

2.308.283,89  2.481.881 

 OGÓŁEM 2.345.123 
2.345.123 2.571.881 

Radni zostali zapoznani z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych z dnia 21 lutego 2023 r. w sprawie proponowanego podziału środków – 

załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr L.311.2023 w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 r. została podjęta – stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. 16. Sprawy różne. 

Starosta poinformował o organizowanych wydarzeniach  związanych z rocznicą agresji Rosji 
na Ukrainę, na które serdecznie zaprasza: 

• jutro w Powiatowej Bibliotece Pedagogicznej odbędzie się Wieczór Poezji 
Ukraińskiej, 

• Związek Ukraińców w Polsce Oddział Mazurski organizuje cykl spotkań 
i przedsięwzięć w dniach 25-26 luty przy udziale Miasta Giżycko, Gminy Giżycko 
i Powiatu Giżyckiego.    

Przewodnicząca Rady poinformowała o korespondencji: 
• radni drogą mailową otrzymali informację o średnich wynagrodzeniach nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Giżycki. Stosownie 
do zapisów ustawy Zarząd jest zobowiązany do przedstawienia im takiego 
sprawozdania, w związku z tym przyjmują, że zapoznali się ze Sprawozdaniem; 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

• wpłynęło pismo złożone przez Szkołę Muzyczną w Giżycku z prośbą o wsparcie 
finansowe przy organizacji kolejnych koncertów, które muszą zrealizować w ramach 
trwałości projektu. Pismo przekazała do Zarządu, choć wie, że to nie jest prosta 
sprawa, bo nie ma formuły umożliwiającej przekazanie pomocy, ale ma nadzieję, 
że jakiś sposób się znajdzie;  
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• wpłynęła odpowiedź z Ministerstwa Infrastruktury Departament Kolejnictwa na ich 
stanowisko dotyczące zatrzymywania się pociągów dalekobieżnych na stacji 
w Wydminach. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że jutro mija bolesna rocznica napaści Rosji na Ukrainę. 
Zachęciła, żeby w wybrany sposób zaakcentować swój protest przeciwko temu co się dzieje 
na Ukrainie i zaangażowanie w to, żeby ta wojna jak najszybciej się skończyła i ta straszna 
sytuacja nie dotykała już naszych sąsiadów. Osobiście jutro będzie z dzwonkiem Rady 
Powiatu na wydarzeniu, które organizuje Rotary Club o 17:45 na Pasażu, żeby tam zadzwonić 
jako protest Rady Powiatu przeciwko temu, co się dzieje i wyraz głębokiego zaniepokojenia 
tym, co jeszcze może się wydarzyć.     
Innych spraw nie zgłoszono.  

 

Ad. 17 Zamknięcie sesji.   

Wobec wyczerpania porządku obrad L sesji o godz. 16:45 Przewodnicząca Rady zamknęła 
obrady.   
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   
 

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Rady Powiatu  

 

Agnieszka Jarocka                Monika Łępicka-Gij  


